
Referat af bestyrelsesmøde 8/3 2007
Tilstede: Jakob, Anders, Vicky, Morten, Pelle (ref.)

Der blev diskuteret hvad bestyrelsen skal arbejde med det næste års tid. 
Bestyrelsen vil forsøge at fremsætte nogle målbare arbejds- og 
indsatsområder som bestyrelsen vil arbejde med. Det skulle gerne gøre det 
lettere for foreningens medlemmer at forholde sig bestyrelsens arbejde efter 
hver periode. Forslag til denne prioritering modtages meget gerne.

Det første møde i gårdfornyelsesudvalget har fundet sted. Selvom dialogen 
er positiv er der stadig et efterslæb med hensyn til, hvem der har hvilket 
ansvar. Jakob vil derfor forsøge at skabe det nødvendige overblik.

Set i helt grove træk vil der formentlig komme en midlertidig gård i 
sommeren 2009, der er endnu ikke noget bud på hvornår den helt færdige 
gård vil være en realitet.

Jakob vil forsøge at indhente et tilbud til opgangsrenovering. De ting der skal 
overvejes er elementer som: maling, linoleum, gelændre, vindueskarme, døre, 
postkasseanlæg. Det skal bemærkes, at enkelte allerede har fået nye døre.

Ellers er bestyrelsens håb at alle verserende sager om beboerklager og 
fugtskader kan afsluttes hurtigst muligt.


